

mazing
Asean

4D3N

日惹 (普兰巴南寺)

YOGYAKARTA (PRAMBANAN TEMPLE)

Tour Code: BGI-4

 **Golden**
Destinations



Indonesia
印尼



Merapi Volcano
默拉皮火山



Prambanan Temple
普兰巴南神庙



Parangtritis Beach
帕郎特里蒂斯海滩



Borobudur Temple
婆罗浮屠寺

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Beringharjo Market
街头市集



Borobudur Temple
婆罗浮屠寺



Kasongan Pottery Village
瓷器工艺村



SCHEDULE

D1

ARRIVAL ✈️ YOGYAKARTA

(MOB/L/D)

- ☑ Beringharjo Market
- ☑ Malioboro Street

D2

YOGYAKARTA

(B/L/D)

- ☑ Borobudur Temple
- ☑ Local Home Industry
- ☑ Prambanan Temple

D3

YOGYAKARTA

(B/L/D)

- ☑ Kraton Yogyakarta
- ☑ Taman Sari (Water Castle)
- ☑ Kotagede Silversmith Center
- ☑ Kasongan Pottery Village
- ☑ Parangtritis Beach
- ☑ Sonobudoyo Museum

D4

KINAHREJO VILLAGE TOUR ✈️ DEPARTURE

(B/L/MOB)

- ☑ Kinahrejo Village (Included Jeep)
- ☑ Merapi Volcano

★★★★★



★★★★★

✓ 3 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner

★★★★★



★★★★★

✓ Crystal Lotus Hotel or similar class

x 3 Nights

TOURIST ATTRACTIONS:

YOGYAKARTA

- ◆ **Kasongan Pottery Village** - It located in Bantul Province, nearby south Yogyakarta city. Kosangan is the center of ceramics production in Yogyakarta and Central Java.
- ◆ **Parangtritis Beach** - Parangtritis is a popular tourist beach and village area on the southern coast of Java in the Bantul Regency within the province of the Yogyakarta Special Region.
- ◆ **Merapi Volcano** - Mount Merapi is an active stratovolcano located on the border between the province of Central Java and the Special Region of Yogyakarta, Indonesia. It is the most active volcano in Indonesia and has erupted regularly since 1548.
- ◆ **Merapi Volcano Museum** - Museum of Mount Merapi volcano is one of the tourist attractions in Yogyakarta. Mount Merapi volcano museum was built in 2009 in Pakem, Sleman, Yogyakarta. The architecture of the museum building is very unique.
- ◆ **Borobudur Temple** - The Borobudur Temple Compounds is one of the greatest Buddhist monuments in the world, and was built in the 8th and 9th centuries AD during the reign of the Syailendra Dynasty. The monument is located in the Kedu Valley, in the southern part of Central Java, at the centre of the island of Java, Indonesia. It was built in three tiers: a pyramidal base with five concentric square terraces, the trunk of a cone with three circular platforms and, at the top, a monumental stupa.
- ◆ **Kraton Yogyakarta** - A palace of the Sultan Ngayogyakarta Haadiningrat. The palace is the main seat Sultan of Yogyakarta and his family. It serves as a cultural center for the Javanese people and contains a museum that displays the sultanate's artifacts.
- ◆ **Taman Sari** - Taman Sari also known as Taman Sari Water Castle is a site of a former royal garden of the Sultanate of Yogyakarta. It is located about 2 km south within the grounds of the Kraton, Yogyakarta, Indonesia. Built in mid 18th century, the Taman Sari had multiple functions, such as a resting area, a workshop, a meditation area, a defense area, and a hiding place. Since 1995 the Yogyakarta Palace Complex including Taman Sari is listed as a tentative World Heritage Site.
- ◆ **Beringharjo Market** - Beringharjo market has been center of economy activity since years ago and its existence has philosophical meaning. The market that had been renovated several times symbolizes stages of human life that is busily engaged in its economy fulfillment. It offers more merchandise, ranging from batik, traditional snacks, Javanese herbs.
- ◆ **Prambanan Temple** - Prambanan Temple is said to be the most beautiful Hindu temple in the world. It is the biggest temple complex in Java with three main temples dedicated to the three great Hindu divinities, Shiva, Vishnu, and Brahma, the symbols of Trimurti in Hindu belief.



Kotagede Silversmith Center
银属制品中心



Prambanan Temple
普兰巴南神庙

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Kraton Yogyakarta
苏丹皇宫



Malioboro Street
马里波罗街购物中心



Taman Sari
萨利水宫



精简行程

第一天 抵达 ✈️ 日惹 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 街头市集
- ☑ 马里波罗街购物中心

第二天 日惹 (早/午/晚)

- ☑ 婆罗浮屠寺
- ☑ 手工艺品工厂
- ☑ 普兰巴南神庙

第三天 日惹 (早/午/晚)

- ☑ 苏丹皇宫
- ☑ 萨利水宫 (水上宫殿)
- ☑ 银属制作品中心
- ☑ 瓷器工艺村
- ☑ 帕朗特里蒂斯海滩
- ☑ 日惹皮影戏博物馆

第四天 Kinahrejo村之旅 ✈️ 回程 (早/午/机上用餐)

- ☑ Kinahrejo村 (含吉普车)
- ☑ 默拉皮火山



✓ 3早餐/4午餐/3晚餐



✓ Crystal Lotus酒店或同等级 x3晚

观光景点:

日惹

- ◆ **瓷器工艺村** - 瓷器工艺村坐落在班图尔省以南,靠近日惹市。KOSANGAN是生产陶瓷的日惹和中爪哇的中心。
- ◆ **帕朗特里蒂斯海滩** - 帕朗特里蒂斯海滩位于爪哇日惹特区的南部海岸省内,在日惹是最著名的海滩之一,许多游客慕名而来。
- ◆ **默拉皮火山** - 默拉皮火山是一座活跃的成层火山,位于中爪哇省和印度尼西亚日惹特区之间的边界。它是印度尼西亚最活跃的火山,自1548年以来定期喷发。
- ◆ **火山博物馆** - 默拉皮火山博物馆是在日惹的旅游景点之一。默拉皮火山博物馆建于2009年,它的建筑的结构非常独特。在这里你可以看到火山模型,还有火山喷发后的状态,各种各样的景象。
- ◆ **婆罗浮屠寺** - 婆罗浮屠寺是一座位于印度尼西亚中爪哇省的一座大乘佛教佛塔遗迹,距离日惹市西北40公里,是9世纪当时世上最大型的佛教建筑物。2012年6月底,被吉尼斯世界纪录大全确认为当今世界上最大的佛寺。婆罗浮屠修筑于一座海拔265米的岩石山上;周围是干涸的湖床,婆罗浮屠的底部高出湖床15米。
- ◆ **苏丹皇宫** - 日惹苏丹的王宫是一座已有近250年历史的故宫,位于日惹市中心,建成于1756年。该故宫的独特之处是,印尼独立后政府允许原王族一家继续住在宫内,宫中所用仆人仍着古时服装。现住宫内的是哈孟古·布沃诺十世苏丹,其父哈孟古·布沃诺九世过去曾任印度尼西亚共和国副总统。
- ◆ **苏丹皇宫** - 萨利水宫曾一度被称为“水上城堡”,因为它拥有几个浴池和一个美丽的人工湖。由于拥有众多的香花植物,它也被称为“芬芳园”,水晶宫靠近市中心,距离日惹苏丹国宫约500米,它始建于1758年,处于日惹王宫首位国王MANGKUBUMI王子统治的时期。水晶宫是目前全市最热门的旅游景观之一,现在,人人都可以观赏到水晶宫的精美建筑风格——它优雅地融合了欧洲、爪哇和中国的风格,装饰着印度教和伊斯兰饰品。
- ◆ **街头市集** - 位于马里波罗大街南端的PASAR BERINGHARJO市场是日惹非常热闹和有趣的一个集市,在这里你可以充分了解当地人生活,一楼主要出售蜡染印花制品以及各式纪念品和稀奇古怪的小物件,二楼主要出售服饰和鞋帽等,但有趣儿的地方却在这个市场的后面,那里遍布着各种各样的小餐馆和旧货摊,还有各种水果蔬菜在这里贩卖。
- ◆ **街头市集** - 是座印度教神庙,位于印尼日惹东北16公里。由250座大大小小的陵庙组成,建于公元900年左右,是为埋藏当时国王及王后骨灰而修建的。它是印尼又一个世界著名的历史古迹,被列入为世界文化遗产,是印尼最宏伟壮丽的印度教寺庙,是世界建筑雕刻和绘画艺术史上一颗璀璨的明珠,现正式名称为普兰巴南文化旅游公园。



Local Home Industry
手工艺品工厂



Merapi Volcano
默拉皮火山

免责声明: 由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日惹 YOGYAKARTA ·



货币 Currency 	Indonesian Rupiah - IDR 印尼盾 - IDR	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在印尼都能通行 * Credit card are used widely in Indonesia
货币兑换率 Exchange Rate 	10,000 IDR = MYR 3.00 10,000 印尼盾 = 马币 3.00 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Indonesia : +62 印尼 : +62
电压 Voltage 	Voltage - 100 V 电压 - 100 伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different 	Indonesia (Yogyakarta) - Malaysia is 1 hour ahead of Yogyakarta. 印尼 (日惹) 标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	☐ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 22°C - 33°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A330		

Departure Date:		Flight :	
出发日期:		航班行程:	
Tour Fare:		Airport Tax & Fuel Surcharge:	
团费:		机场税及燃油附加费:	
Tipping:		Agent Collection Fee:	
小费:		旅行社代收费:	
Visa:		Travel Insurance:	
签证:		旅行保险:	
		TOTAL :	
		总数:	



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: